
Motion till Hundstallet – Svenska Hundskyddsföreningens årsmöte 2023  

 

Något som är viktigt i samband med att man äskar pengar för en specifik hund som kanske behöver 

opereras är att man informerar om att överskottet går in i den dagliga verksamheten eller, på sikt, 

ger vinst till densamma. 

Oftast får man in betydligt mer pengar vilket kan uppfattas som ett dolt sätt att få in mer pengar till 

verksamheten än vad man behöver. Därför bör man informera givarna när man fått in tillräckligt. 

Som givare kanske man bara vill skänka pengar för just den specifika hunden. 

Verksamheten måste på årsmötet redovisa hur mycket man fått in på varje enskild kampanj eftersom 

det ska vara en ideell förening med transparens. 

Egentligen borde man inte begära pengar för enskilda hundar överhuvudtaget med tanke på vad man 

får in under året på de allmänna insamlingarna. 

 

Medlem sedan 2022 och tidigare anställd 

 

Nils Nestor 

Galtuddsvägen 12 

17962 Stenhamra 


